

## Referat af bestyrelsesmøde i Aktivitetshuset Solhjem 22. april 2024 kl. 19:00

<b>Mødt var:</b> Elna Jensen (EJ), Erik Andresen (EA), Kim Nygaard Hansen (KN), Jørgen Vendelbo (JV), Joachim Bremer(JB), Martin Lilholt Thomsen(MT), Jørgen Holt (JH), Kresten Andersen (KA), Hanne Vinther (HV), Karen Hylle(KH)	
<b>1:</b>	<b>Velkomst</b> <i>EJ bød velkommen – EJ valgt som ordstyrer, KN valgt som referent.</i>
<b>2:</b>	<b>Godkendelse af referat fra sidste møde.</b> <i>Referat fra generalforsamling fra 14. marts 2024 blev godkendt uden bemærkninger</i>
<b>3:</b>	<b>Kort status økonomi, drift af huset</b> <i>Saldo på driftkonto er lige nu kr. 180.000, Tilgodehavender(ca. kr. 10.000) og skyldige beløb(ca. kr. 45.000 incl. køb af pantebrev, som vi endnu ikke har modtaget opgørelse på). Mange nye medlemmer. Godt 70 nye, så der nu er 313 medlemmer. Der er tekniske problemer med udsugning og brandalarm. KN kigger på sagen. KN uddeler opgørelse over de opgaver der ligger i administration af Solhjem, det er mange.</i>
<b>4:</b>	<b>Konstituering</b> <i>Elna Jensen (EJ) fortsætter som formand, og Erik Andresen(EA) fortsætter som næstformand. Kim Nygaard Hansen (KN) fortsætter som kasserer.</i>
<b>5:</b>	<b>Status Solhjem Sound Society...</b> <i>Musikaftrner om tirsdagen har været en stor succes, og fortsætter kommende tirsdage fortæller MT. Der kommer en 10-15 medlemmer på de almindelige musikaftrner, mens der har været næsten fuldt hus på Eventaftrnerne. Solhjem Sound Society har virkelig tiltrukket nye medlemmer. Over 70 nye medlemmer til Solhjem på 2 måneder. Fantastisk. MT vil lægge an til at skrive ansøgning til midler til udstyr o.a.</i>
<b>6:</b>	<b>Status for Peterspladsen og aftale med kommunen.</b> <i>Der er talt med Hj. Kommune om hjælp til udstyr, hvis de ikke kan overholde aftale om vedligehold af Peterspladsen. Der er ikke umiddelbart mulighed for at få hjælp til materiel. Evt. kunne vi få udleveret benzinkort. Vi har et tilbud på havetraktor, der kunne lette arbejdet på Peterspladsen en del. JH vil gerne anskaffe nu, men vi forsøger at anskaffe midler fra fonde, eller vi kan søge vedligeholdspuljen eller ny frivillighedspulje der for nylig er etableret. JB undersøger muligheder i landsbyforum og landsbyråd. Kim kigger evt. på hjælp fra fonde. HP-service holder øje med Peterspladsen, og sprøjter og renser for alger. Der holdes møde i Peterspladsen arbejdsgruppen i maj måned. HV aftaler med BN og MP, KN aftaler med øvrige. JH og KN markerer felter på pladsen der skal fliselægges. KN indkøber tæppe til elefanten. Vendsyssel forsikring der støtter vedligehold af pladsen, vil gerne filme når der foregår aktivitet. HV har allerede fundet mødedatoer, der er enten 13/5 eller 23/5 kl. 15.00.</i>
<b>7:</b>	<b>Dato for Sommermarked (og måske festival), ...</b> <i>Det blev aftalt at sommermarked kun afholdes 1 dag. Dagen er fastsat til lørdag den 24. august. ML undersøger mulighed for festival eller musik underholdning. Der skal laves plakat, og der skal indrykkes annonce i 2 sogne. JB sørger for at afstemme dato med Landsbyrådets kalender.</i>
<b>8:</b>	<b>Ombygning UH</b> <i>Uggerby Husflid vil gerne fortage nogle byggetekniske ændringer, da de mangler plads.</i>

## Referat af bestyrelsesmøde i Aktivitetshuset Solhjem 22. april 2024 kl. 19:00

	<p>Aktiviteterne vokser. Der laves ny døråbning mellem Nørklestuen og kontor rummet (stor skydedør). Der påtænkes flytning af døren til værkstedet. Flytning af dør til Nørklestuen. Ny dør i ny væg i enden af gangen til ny etableret lager-/edb rum. JV foreslår at man undersøger om der skal søges byggetilladelse. Hj. Kommune har siden bestyrelsesmødet været på besøg, og ændringerne med døre og indretning behøver ikke tilladelse, da de ligger inden for samme brandzone.</p> <p>JB og EA håber der er en chance for at få de grå mænd med til projektet?</p>
<b>9:</b>	<b>Udlejning generelt og booking.com? i ledige perioder</b>
	<p>Der er en ledig periode i juni hvor der ikke er udlejning til medlemmer eller lokale. Der påtænker at leje ud via Booking.com. Perioden strækker sig i første omgang fra 23. juni til 4. juli. Perioden sættes til leje snarest (KN). EJ vil planlægge rengøring når vi kender behovet nærmere.</p>
<b>10:</b>	<b>Evt.</b>
	<p>Næste best.møder er foreløbig planlagt til at være mandage på dagene den 3.juni, 5.aug. 23. sept. og 4. nov. alle dage kl. 19.00.</p> <p>JB fortalte om at der i Landsbyrådet er tanker om at lave andre aktiviteter i foreningerne. Et forslag lød på at lave et byttemarked for planter. Evt. et udendørs eller et indendørs byttemarked for planter, et plantotek. Læs evt. denne artikel: <a href="#">Plantotek</a></p> <p>Et andet forslag kunne være at at lave nogle "kør mæ bænke" eller "blafferbænke". "Kør-mæ-bænkene" er særlige på den måde, at der på ryglænet ses flere mulige stednavne. Når man fx sætter sig på bænken og ønsker et lift mod Hjørring, skal man sætte sig, så "Hjørring"-navnet er frit – eller blot pege, så forbipasserende ikke er i tvivl om, hvor man skal hen. <a href="#">Læs denne artikel...</a></p> <p>JH foreslår at det kunne hensigtsmæssigt at nu når vi har så mange nye medlemmer og besøgende at vi aftaler et brandsyn med myndighederne. Ved et brandsyn gives der bl.a. vejledning og information om de brandforebyggende regler. Formålet med brandsyn er, at forebygge eller formindske faren for brand samt at medvirke til at der sikres forsvarlige rednings- og slukningsmuligheder i tilfælde af brand.</p> <p>Der aftales at næste møde indeholder et punkt om brandsyn og sikkerhed.</p>

Referent: Kim Nygaard Hansen